
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT Proces-verbul

Sinteza dezbaterilor qedinfei extraordinare a
Consiliului Jude{ean Neam( din 30 martie 2020, ora 12200,

intocmitdinbaza prevederilor art. 138 alin. (13) din Ordonan{a de
Urgen(I a Guvernului nr.5712019 privind Codul administrativ

Lucr[rile qedin]ei sunt conduse de domnul pregedinte Ionel Arsene. La gedin![
participd de drept secretarul general judelului, precum qi gefii serviciilor de specialitate
din cadrul Consiliului Judelean.

Domnul Ionel Arsene - Doamnelor Ei domnilor consilieri, permiteli-mi s[ declar
deschise lucririle qedinlei extraordinare a Consiliului Judetean Neamj pentru care ali fost
convocali in conformitate cu prevederile Codului administrativ.

La Eedin!6 nu absenteazdnici un consilier judefean.

Constatdnd cd la aceastd qedintd sunt prezenli 31 consilieri judeteni din totalul de
31 consilieri in functie, declar qedinla ca fiind legal constituitd.

in conformitate cu prevederile Codului administrativ, supun spre aprobare
conlinutul
procesului-verbal al gedinlei desft qur atd in data de 26 februarie 2020 .

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv["?
Se abline cineva?
Cu 30 voturi ,,pentru" qi 1 ,,ab1inere" (Stavarache Valentin-Constantin) procesul

verbal a fost aprobat.
Supun spre aprobare conlinutul procesului-verbal al qedinlei desfbquratd in data

de 18 martie 2020.
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 29 voturi ,,pefrtru" qi 2 ,,ablineri" (Stavarache Valentin-Constantin, Afloari

Mihai), procesul-verbal a fost aprobat.
Ordinea de zi propus6 pentru aceastd gedin{d este cea publicat6 in presd qi

comunicatd qi dumneavoastrS:
1. Proiect de hotdr6re privind rectificarea bugetului Judelului Neam! pe anul 2020;

2. Proiect de hotdr6re privind aprobarea organigramei qi statului de funclii ale
Spitalului Judelean de Urgen!6 Piatra-Neaml;



3. Proiect de hotdrdre privind aprobarea organigramei ;i statului de funclii ale
Spitalului de Psihiatrie "Sf.Nicolae" Roman;

4. Proiect de hotdrdre pentru completarea Hotdrdrii Consiliului Judelean Neam! nr.
9312019 privind stabilirea taxelor, tarifelor qi amenzilor din competenla de
aprobare a Consiliului Judelean Neam!, pentru anul fiscal2020;

5. Proiect de hotirdre privind aprobarea costului mediu lunar/copil pentru
contractarea de servicii sociale pentru anul2020;

6. Proiect de hotdrdre privind aprobarea costului anual de intrelinere pentru copilul
aflat in situalii speciale, pentru anul2020;

7. Proiect de hotdrdre privind aprobarea costului anual de intrelinere pentru adultul
aflat in situalii speciale qi a costului mediu lunar de intrelinere pentru contractarea
de servicii sociale, pentru anrl2020;

8. Diverse.

Fac precizarea cd" toate proiectele de hotSrAre inscrise in ordinea de zi indeplinesc
condiliile prevdzute de art.l36 alin.(8) din Codul administrativ, in sensul ci sunt insolite de
rapoartele direcliilor de specialitate qi avizele comisiilor de specialitate.

Supun la vot proiectul ordinii de zi.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Domnule preqedinte, inainte sd supuneli la vot

proiectul ordinii de zi, doresc sd supliment[m ordinea de zi cu un proiect de hotdrdre privind
incheierea unui parteneriat cu o asociafie. Aceasta se nume$te Asocialia ,,Comunitatea
Noastr6", e cea care ya sprijini comunitatea, spitalul q.a.m.d., dovadd sunt toate postirile in
spaliul public, au adus containere la spital, au reuqit sd mobilizeze oameni de afaceri q.a.m.d.
qi vrem sd-i sprijinim.

Domnul Ionel Arsene - Domnule HopEa, qtiu cine sunt dar nu am scrisoarea lor de
intenlie.

Domnul Florin Adrian HopEa - ExistS, trimisd pe grupul consilierilor judeleni.
Domnul Ionel Arsen e- Aici funcfion[m cu serviciul de specialitate la Consiliul

Judefean. S[ facd o scrisoare de intenlie qi noi imediat o s[ le rdspundem, convoc[m de
urgen!6, intre timp rezolvim qi problema on-line, o qedin!6 on-line qi aprobdm asocierea cu
ei. Ne trebuie proiect de hot[r0re, ne trebuie rapoartele serviciilor de specialitate, ne trebuie
tot. Nu putem sd suplimentdm ordinea de zi aqa, frrd sd avem, eu trebuie sd am o hdrtie.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Existd domnule preqedinte pe grupul consilierilor
judeleni trimisd (neinteligibil)

Domnul Ionel Arsene -Trebuie sd fie trimisd la noi, la Consiliul Judefean.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Domnule preEedinte, 4 ani de zile ali suplimentat

ordinea de zi de zeci de ori, cu cdte 5, 10 minute inainte.
Domnul Ionel Arsene - VA trebuie anexe. Nu putem aqa.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Exist6. Spuneli in mod(neinteligibil) ce nu exist[.



Domnul Ionel Arsene - Ascultali-md un pic. Imediat ce primesc asta, in maxim
jumdtate de or5 convoc Eedin!5 extraordinard qi am fbcut-o, nu putem acum.

Domnul Florin Adrian Hopqa- Facem pauzd, suplimentdm ordinea de zi.
Domnul Ionel Arsene - Nu se poate acum.
Domnul Florin Adrian HopEa - De ce nu se poate? Se poate.
Domnul Ionel Arsene - Imediat cum avem solicitarea,rezolvdm.
Domnul Florin Adrian HopEa - Dumneavoastrd ali suplimentat ordinea de ziin 4

ani de zile de zeci de ori. Cu 5 minute ne-afi dat sute de pagini. Trebuie sd se poat6.
Doamna Daniela Soroceanu - Domnule consilier, in primul qi-n primul r6nd aqa

cum ne-afi scris pe grup, am adus la cunoqtin![ domnului preqedinte ;i gtie despre acest
lucru. Ca qi procedurd ele trebuie introduse la noi in registraturd,

Domnul Florin Adrian HopEa - Sunt inregistrate.
Doamna Daniela Soroceanu - Ascultafi-m[ un pic mai departe!
Domnul Florin Adrian Hopqa - Au numdr de inregistrare.
Doamna Daniela Soroceanu - Ascultali-m[ un pic mai departe! Trebuie anexe.

Faptul c5la PrimdriaPiatra-Neam! funclioneazd"intr-un fel Ei la noi procedura este altfel,
le lipsesc acestor documente ale dumneavoastri dincolo de rapoartele de specialitate, tot
ceea ce inseamnS pesonalitatea juridicd a acestei asociafii.

Domnul Ionel Arsene - Suntem de acord cu ce vreli dumneavoastrl numai haideli
s[ o facem legal.

Doamna Daniela Soroceanu - Exact. Pesonalitatea juridicd a acestei entit[fi,
codul, contul, reprezentanlii legali q.a.m.d. Nu avem niciun document de acest gen, astfel
incdt nu putem s[ facem raportul de specialitate, cu toatd bunlvoinla pe care domnul
preqedinte a spus sd m[ duc sd le inregistrez, sunt inregistrate aqa dup[ cum ali vdzvt,
lipsind aceste documente, nu avem cum, oricdtd pauzdam face acum.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Deci, 5 minute dureazd".
Doamna Daniela Soroceanu - Dar oricdtd pauzd am face nu avem astfel de

documente.
Domnul Florin Adrian Hopqa - (neinteligibil)Asocialia existd.
Doamna Daniela Soroceanu - Dar nu le avem.
Domnul Florin Adrian Hopqa - A frcut Prim5ria PiatraNeam!. Imediat vi le dau

pe WhatsApp. Suntpe grupul consilierilorjudeleni. E foarte simplu.E situalie de urgen!6,
necesitS

Domnul Ionel Arsene-Ascultali-md pulin! Noi, Consiliul Judelean suntem de
acord ca s5 ne infelegem.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Atunci haideli s5 o punem pe ordinea de z\.
Domnul lonel Arsene - Dar vrem sd o facem legal. Nici ca la Ape la Iaqi

(Sistemul de Gospoddrire al Apelor Iaqi), nici ca la RAR Neam!. Nu o mai jucali politic.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Eu nu joc politic. Nici mdcar n-am spus de PNL.
Domnul Ionel Arsene- incd odatd vI spun: suntem de acord. Dar nu putem fdrd

sd o facem legal, inc[ odatd.



Domnul Florin Adrian Hopqa - Haideli sd facem patzd 10 minute. Aveli nevoie
de certificat constatator, acum vi-l ddm pe WhatsApp, avefi nevoie de cont, acum vi-l d6.

Doamna Daniela Soroceanu - $i banii se dau la spital.
Domnul Ionel Arsene- oricum noi ddm banii la spitar direct.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Nu e vorba numai de spital.
Domnul lonel Arsene - $tiu, qtiu. Am infeles.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Ei vor s6 ajute
Domnul Ionel Arsene - Tocmai de asta v[ spun cd vreau s[ facem asociere dar si

trimitd toate documentele ca sI o facem legal. Pentru cd eu vd spun ceva domnule Hopqa:
eu semnez documentele, nu dumneavoastr[. Dupd ce se termini toate astea cdnd o s5 fim
luali la intreblri de asocieri qi de cum am cheltuit banii publici, eu nu pun niciun coleg
de-al meu intr-o situalie proastd doar pentru cd Partidul Nalional Liberal vrea sd faci,
campanie electoralS.

Domnul Florin Adrian Hopga -Eu n-am pronunlat numele niciunui partid, n-am
zis nici de PSD, am zis cI nu facem politicd.

Domnul lonel Arsene- Ali spus cd e pe grupul consilierilor pNL.
Domnul Aurel AciocdrlSnoae - N-afi auzit dumneavoastr[ bine.
Domnul Florin Adrian Hopqa - L5s6nd la o parte dacd-i de la PSD sau PNL sd nu

avem o dezbatere inutild dacd e de la PSD sau PNL
Domnul Valentin Constantin Stavarache - Mai avem noi un grup la PNL, al

nostru.
Domnul Ionel Arsene - Doar la fotbal ne dim cu pdrerea cu tolii qi vorbim in grup.

Aici, la Consiliul Judelean vorbili cdnd vd dau cuvdntul.Vd rog, domnule Hopqa.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Deci exact cum am spus mai devreme ne

impiedicdm de niqte lucruri minore. Existd un certificat de inregistrare fiscali. il su.r p.
administratorul sau preqedintele asocialiei.

Domnul lonel Arsene - Astdzi dacd avem toate documentele eu in primul rdnd vd
spun cd vreau sd facem asocierea. Ce nu inlelegefi?

Domnul Florin Adrian Hopga - Haideli sd o facem acum.
Domnul Ionel Arsene - Documentele!
Domnul Florin Adrian HopEa -Acum. 5 minute patzd, qi spuneli de ce aveli

nevoie.
Domnul lonel Arsene - Nu merge in 5 minute, domnule!
Domnul Florin Adrian Hopqa - Cum sd nu meargd? Deci ali suplimentat ordinea

de zi.
Domnul Ionel Arsene-Bun, am inleles propunerea, o sd supun la vot, pentru cd nu

stlm sd ne certEm aici.
Domnul Florin Adrian Hopqa -Dar nu e vorba de ceart6!
Domnul Ionel Arsene - Domnule Ungurianu!
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Domnul Florin Adrian Hopqa - V[ mullumesc! Deci lipseqte o pozd cu ce?
Certificatul de inregistrare fiscal5 sau ce are nevoie asocialia respectivi. Vd lipsegte un
cont, care toate se pot trimite acum, instant.

Domnul Ionel Arsene- Domnule Hopqa, c6nd faceli o propunere asigurali-vd cd
aceast[ asocialie a trimis toate documentele cdtre Consiliul Judefean, eu nu-i pun in
situafia nefericit[ pe colegii mei din aparatul tehnic sd fie luafi la intreb[ri dupd de ce au
ftcut asocierea fbrd sd aib6 toate documentele. Daci astdz\ avem toate documentele de la
aceast[ asociafie cdreiaii mullumesc pentru tot ce face in judelul Neam!.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Am vdzut cdv-afi fbcut qi poze cu tot ceea ce fac
ei.

Domnul Ionel Arsene - Le-am mullumit public.
Domnul Florin Adrian Hopqa -Pdi foarte bine!
Domnul Ionel Arsene- Aveli o prob1em6, nu?
Domnul Florin Adrian Hopga -N-am nicio problemd de niciun fel, vreau s6-i

sprijinim.
Domnul Ionel Arsene - Ok. Imediat ce au trimis toate documentele eu vd spun c[

facem asocierea cu ei. Doar dacd avem toate documentele corecte Ei legale.
Domnul Florin Adrian Hopqa - P[i spune]i-le acum qi le notez. Deci n-avefi cont

qi n-avefi CIF, pentru asta nu facem acordul de asociere? Sunte{i s[ndtoqi la cap? Este
incredibil!

Domnul lonel Arsene-V6 rog s[ luali loc.
Domnul Cristian Ungurianu - Propun o solulie de compromis. Mergem in ordinea

de zi normal, ca propunere a mea vi-d-vis de subiectul in discufie, parcugem ordinea de
zi, aprobdm ce este de aprobat, facem o pauzd convoc[m o qedin![ de indat6, intre timp
documentele

Domnul Ionel Arsene- Imediat ce avem toate documentele qi sunt ftcute de
aparatul de specialitate eu convoc gedinla Consiliului Judelean qi aprobdm. De ce trebuie
sd ne certdm?

Domnul Cristian Ungurianu- Ca sd nu mai plec6m de aici, suntem aici, intr-o
jum6tate de or[ facem o qedinlE de indat[.

Domnul Ionel Arsene -Dacd trimit toate documentele aqteptati aici eu vd spun
c[ o facem.

Domnul Cristian Ungurianu- Documentele sunt deja pe 1ist6.

Domnul Florin Adrian HopEa -Mai trebuie qi altceva in afard de CIF qi cont?
Domnul Ionel Arsene- Nu mai vorbili peste domnul Ungurianu.
Domnul Cristian Ungurianu - Asta a fost propunerea mea.Mullumesc!
Domnul Florin Adrian Hopqa - Aveli disponibilitate, sd o rezolvdm!
Domnul lonel Arsene- Intrdm in ordinea de zi.Dacd avem documentele o facem.
Domnul Florin Adrian Hopga- O secundA. $i ce n-ave!i? Contul qi CIF-u1? Acum

trimit qi in 2 minute le aveli.



Domnul Radu Tudorel - Un proiect de hotdrdre are o anumitd procedurd
(neinteligibil).

Domnul Florin Adrian Hopqa - Domnule Tudorel, ar fr fost foarte bine din partea
dumneavo astrd" ca sd intervenili cdnd ordinea de zi a fost suplimentati cu 5 puncte inainte.

Domnul Ionel Arsene - Gata! Gata! Nu suntem la fotbal aici. Domnul Hopqa, un
pic de bun sim!. La IaEi poate merge, aici nu merge.

Domnul Florin Adrian Hop;a -100%.
Domnul Ionel Arsene -Vd supun la vot proiectul ordinii de zi:
Cine este ,, pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?

Domnul Florin Adrian Hopqa - Iar intrali (neinteligibil)Stali! inainte trebuia sE

supuneli la vot suplimentarea ordinii de zi.
Domnul Ionel Arsene - VA supun la vot proiectul de suplimentare a ordinii de zi:
Cine este,, pentru"?
Cine este,jmpotriv["?
Se abline cineva?
Cu 15 voturi,,porrtru" (Acatrinei Dumitru, Acioc0rlSnoae Aurel, Agdleanu Lucian-

Corneliu, Azoilei Ldcrdmioaru, Banu Gabriela, Buhuqanu Bogdan, Ciudin Mircea,
Dumitraqcu Dionisie, Hopga Florin Adrian, Isciuc Mihaela Elena, Lucaci Gabriel, Nechita
Marius Mihai, Stavarache Valentin Constantin, Stoica Mihai Doru, Ungurianu Cristian)
gi 16 ,,ablineri"(Arsene Ionel, Afloari Mihai, Apostoae Ilie, Andoni DragoE Nicolae,
Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Cosma Mihai-Florin, Diaconu Adrian, Grumezescu
Florin, Onu Bogdan, Nistor Olga, Puscaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei Ion, Luca
Iulian, Dulamd Laurenliu-Cristinel), suplimentarea ordinii de zi a fost respins[.

Vb supun la vot proiectul ordinii de zi:
Cine este ,, pofltru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 de voturi ,,pentru" ordinea de zi a fost aprobatd.
inainte de a trece Ia primul punct, secretarul general al judetului doregte sd facd o

precizare.
Doamna Daniela Soroceanu: ln conformitate cu prevederile Ordonanlei de Urgenlb

a Guvernului nr. 5712019 privind Codul administrativ, dacd aveli un interes personal in
problemele supuse dezbaterii qi votului de astdzi, aveli obligalia si anuntali la inceputul

Eedinlei. Hotdrdrile adoptate cu nerespectarea acestor dispozilii legale sunt nule de drept.
Nu s-a anunlat nimeni. Dacd acum este cineva?
Domnul Ionel Arsene- Este cineva? Nu? Domnule Hopqa pentru cd tot vociferafi?
Domnul Florin Adrian Hopqa - Cine s6 fie? La ce sd am?
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Domnul Ionel Arsene - Vad cd tot comentafi acolo. Domnule Hop;a, nu te duci tu
la DNA cu colegii mei dacd vor fi chemali cd nu au fbcut cum trebuie. Intrdm in ordinea
de zi.

I. Proiect de hotlrire privind rectificarea bugetului Jude{ului Neam( pe anul
2020.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai PqcaEu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd, proteclie sociald - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil;
Domnul Aurel Aciocdrlsnoae - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Vd supun la vot proiectul de hotirdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Domnul Florin Adrian Hopqa - Aici avem daci se poate o disculie micd.

Mul,tumesc Bunului Dumnezeu ci v-a dat minte in cele din urmd (neinteligibil)
Domnul Ionel Arsene - Cu 31 voturi "pentru", hotdrdrea a fost adoptatd. La

Diverse, domnule Hopqa.

II. Proiect de hotir6re privind aprobarea organigramei qi statului de func(ii
ale Spitalului Jude{ean de Urgen{i Piatra-Neam(.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile si prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqca;u - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6, proteclie socialS - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene -Vd supun la vot proiectul de hotbrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abtine cineva?
Cu 31 voturi "pentru", hotdrdrea a fost adoptat[.

III. Proiect de hotlrffre privind aprobarea organigramei Ei statului de func{ii
ale Spitalului de Psihiatrie ('Sf.Nicolae" Roman.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect.
Domnul Neculai PuqcaEu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6, proteclie socialI - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Vd supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?



Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru" hotdrdrea a fost adoptatd.

IV. Proiect de hotirflre pentru completarea Hotirffrii Consiliului Jude{ean
Neam( nr.9312019 privind stabilirea taxelor, tarifelor qi amenzilor din competen{a
de aprobare a Consiliului Jude(ean Neam{, pentru anul fiscal2020.

La acest proiect avem 2 amendamente formulate de cdtre domnul Ungurianu
Cristian qi de cdtre domnul Radu Tudorel, care v-au fost transmise pe comisii.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil pentru ambele

amendamente qi apoi proiectul de hotdrdre;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturS, proteclie social[ - aviz favorabil

amendamente gi proiect;
Domnul Florin Grumezescu comisia servicii publice- aviz favorabil cu

amendamente;
Domnul Aurel Acioc6rl[noae comisia urbanism aviz favorabil cu

amendamente;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene- Ali primit cu tolii amendamentul?
Doamna Daniela Soroceanu - Avem o problemd la amendamentul domnului

Ungurianu. Ddnsul qi-a insuEit primul amendament cel pe care l-a formulat in prim6
instanld, nicidecum cel pe care il listasem, de aceea ca s5 Etili.

Domnul Cristian Ungurianu - Am semnat amendamentul propus de direclie.
Domnul Ionel Arsene Deci pe care-l avefi? Propus de direclie sau al

dumneavoastr[?
Doamna Daniela Soroceanu - il aveli pe cel de la direclie?
Domnul Cristian Ungurianu - Da, doamna secretar.
Doamna Daniela Soroceanu - Atunci e corect.
Domnul Cristian Ungurianu - "Instituliile Ei serviciile publice de interes local

finanlate din bugetul localitd1ilor pe teritoriul cdrora se afld stdlpii din patrimoniul
Judelului Neam! nudatoreazdplatatarifului deutilizare stAlp. Solicitarea acestor facilitSli
se va transmite Consiliului Judelean Neam! qi va urna procedura specific privind
folosinla gratuitd a bunurilor publice prevdzutd,in OUG rtr.5712019".

Domnul Ionel Arsene - Supun la vot amendamentul domnului consilier
j udeleanUngurianu Cristian :

Cine este ,,pofrtru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi o'pentru", amendamentul a fost aprobat.
Domnul Ionel Arsene- Dati citire amendamentului.



Domnul Radu Tudorel - "Taxele qi tarifele prevdzute in anexele nr.l-4 nu se aplicd
instituliilor subordonate Consilului Judelean".

Domnul Ionel Arsene - Supun la vot amendamentul domnului consilier judelean
Radu Tudorel:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", amendamentul a fost aprobat.
Domnul Ionel Arsene -Vd supun la vot proiectul de hotdr0re:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv["?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru" hotdrdrea a fost adoptati.

V. Proiect de hotlrire privind aprobarea costului mediu lunar/copil pentru
contractarea de servicii sociale pentru anul2020.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd, invdfdmdnt- avizfavorabil
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- avizfavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - V[ supun la vot proiectul de hotir6re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi ,,pofltru", hot[rdrea a fost adoptatd.

VI. Proiect de hotlrire privind aprobarea costului anual de intre{inere
pentru copilul aflat in situa{ii speciale, pentru anul2020.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai PuEcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturS, inv6!6mdnt- avizfavorabil1,
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Vd supun la vot proiectul de hotlrdre:
Cine este,,po[tru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi ,,pentru", hotdrdrea a fost adoptatd.
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VII. Proiect de hotlrffre privind aprobarea costului anual de intre(inere
pentru adultul aflatin situa(ii speciale qi a costului mediu lunar de intre{inere pentru
contractarea de servicii sociale, pentru anul2020.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sI prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget- avizfavorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6, inv[![mdnt - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- avizfavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridic[ - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Vd supun la vot proiectul de hotirdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru" hotdrdrea a fost adoptatS.

V[I. Diverse.
Domnul Ionel Arsene - Vreau s[ vd spun cd asocierea cu Funda]ialAsocialia VIVID

este bineveniti, Consiliul Judelean Neam! vrea s[ facd aceast[ asociere, imediat daci
intr-o or5 avem toate documentele p6nd diseard lucrdm proiectul de hotdrdre, vi convoc
intr-o Eedin![ extraordinard qi o facem, ins[ inci odatd fac un apel public: 15sa]i politica,
nu-i momentul de politic[, acum to]i trebuie s[ fim responsabili Ei trebuie sI in]elegem
cd este un moment nu special, un moment prin care Romdnia nu amai trecut qi trebuie
sd fim responsabili cu tofii, frrd politicd, fdrd acliuni care si ne ducd cu gdndul la
campanie electorald. Repet: imediat ce colegii mei din aparatul de specialitate au toate
documentele de la,,VIVID" facem proiect de hotlrdre qi facem asocierea cu ei. Vreau sd
le mullumesc public incd odat[ pentru tot ce fac, vreau sd mullumesc public tuturor
asocialiilor din judeful Neam! qi din afara judelului care sprijind in aceste momente grele
Spitalul Judelean, spitalele de la Roman, T6rguNeam!, Bicaz, Bisericani qi toate unitdlile
publice care gestioneazd situalia aceasta speciali cu acest virus COVID.

Noi, Consiliul Judelean Neam! ne vom asigura qi o s5 vi cer acordul ca ori de cdte
ori vom fi solicitali de orice institulie public[ din judelul Neam! qi avem lege si putem
aj*a sd o facem cu celeritatre pentru cd aqa cum am spus este o situalie nemaiintdlniti.

Aqadar, pentru cei care locuili mai departe de capitala judelului dac[ cei de la
VIVID trimit repede documentele solicitate de colegii mei din aparatul de specialitate
purcedem imediat qi lucrdm. Deci fac apel: imediat lucrdm documentele pi facem
asocierea.

Doamna Adriana-Elena Bosovici (director general al Direclie Buget-Finanfe din
cadrul Consiliului Judelean Neam!) -Trebuie rectificare.

Domnul Ionel Arsene - O sd facem qi rectificare trebuie s[ identific[m
Doamna Adriana-Elena Bosovici -Trebuie doud proiecte.
Domnul Florin Adrian HopEa -Asta voiam sd spun qi eu.

10



Domnul Ionel Arsene -Domnule Hopqa, ldsafi-ma cd noi Etim. Daca vreli s6-i
invFgali administralie pe colegii mei, n-aveli cum. Aici e pulin diferit.

Doamna Adriana Elena Bosovici -Pentru Spitalul Judelean noi d[m banii direct,
nu e ok prin asocialie. Vreau sd qtiu pentru ce sunt banii?

Domnul Ionel Arsene - Eu am vdzut adresa, de aceea am qi fost de acord.
Doamna Adriana Elena Bosovici - Am inleles ci e vorba de 500.000 lei.
Domnul Ionel Arsene - Ei vor sE se implice nu doar la Spitalul Judelean peste tot

qi atunci de aceea e qi binevenitd asocierea cu ei dar pe ceea ce inseamnd Spitalul Judelean
noi livrdm direct pentru cd e unitate in subordinea Consiliului Judelean Neam!.

Agadar, imediat ce o sd avem toate documentele o sd vd solicit sd facem din nou
o ;edin!6 de Consiliu Judelean sau dacd intre timp reuEim sd v5 instalali toli aplicalia pe
telefoane sau pe tabletele pe care le aveli date de Consiliul Judelean putem sd o facem
deja on-line. Deja Bacdul aftcut ieri o qedinli on-line.

Domnul Valentin-Constantin Stavarache -Sunt comune care ftcut domnule
preqedinte.

Domnul Ionel Arsene - Vorbili cdnd v[ dau cuvdntul, nu peste preqedintele
Consiliului Judefean. Deci, in momentul cdnd o sd vd instalali toli aplicalia pe telefoane,
putem sb facem qedinld qi on-line.

Domnul Ionel Arsene -Nemaifiind alte probleme inscrise in ordinea de zi, declar
inchise lucrdrile qedinlei.

Domnul Florin Adrian HopEa- Am mai avut o intervenfie qi ali spus c[ la Diverse
se poate.

Domnul Ionel Arsene- Doar in campanie faceli politicd.
Domnul Florin Adrian Hopqa -Doar la Diverse se face politicd?
Domnul Aurel Aciocdrldnoae - P[i ce politicd faceli dumneavoastrd?

D-9pnul Ipfel Arsene - O sd fac politicd in urm5toareacampanie!
rin Adrian HopEa - Deci m-am inscris la cuv6nt, vreau sd fie

I verbal cd nu mi-a dat voie sd iau cuv6ntul la Diverse.

P

Io

iNrocr,,rrr,
Olivia David
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Domnul Adrian HopEa - Vd bateli joc!

SECRETARIJL GENERAL 4+ JUDETULUI,
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